



親愛的天鄰基金會朋友：

天鄰輪椅捐贈事工--不良於行者之恩物

在中國，傷殘人士成千上萬，其中不乏不良於行的病人。但在現行的醫療保險中，往往是沒有包括輪椅，而很多患者又沒有經濟能力，購買輪椅。有人因此而常困在家中，有的就用小櫬、滑板、自製輪椅輔助行路，亦有人在地上扒行。天鄰基金會有見及此，於 2006 年開展輪椅捐贈事工，將輪椅送給貧困病人。今年天鄰將派五隊輪椅隊，負責在新疆省及河南省安裝並分發 3,300 張輪椅。

現附上五月輪椅隊在河南省汝南縣及蘭考縣捐贈輪椅的照片。執筆時新疆輪椅隊正整裝待發，預備到新疆七個城市派發輪椅。

天鄰的輪椅隊的工作成為眾多殘疾人的祝福，請大家記念和支持輪椅隊的事工。

祝 主愛永久！

您的同工

劉漢杰

美國天鄰基金會主席

2015 年 7 月 20 日



A Caring Christian Ministry

PO Box 2638 Fullerton, CA 92837-2638, USA • Fax: (714)578-0028 • HISFound@aol.com • www.his-foundation.org



July 20, 2015

Dear Friends of HIS Foundation,

Wheelchair Donation Ministry - A Blessing for Patients with Difficulties in Walking

In China, there are tens of thousands of handicapped patient with difficulties in walking. However, under the current health insurance system, wheelchairs are frequently not covered. Many patients are also unable to afford wheelchairs. Therefore many patients are confined to their homes. Some use stools, sliding boards, and self-made wheelchair to help themselves to ambulate. Some simply crawl on the ground. In view of this ongoing problem, HIS Foundation started the wheelchair donation ministry in 2006. This year HIS Foundation will donate a total of 3,300 wheelchairs.

I enclosed herewith pictures showing the works of the wheelchair team in May serving in Henan Province. At the time of writing another wheelchair team is getting ready to distribute wheelchairs in seven cities in Xinjiang.

Wheelchair donation ministry is truly a blessing to many that have difficulties in walking. Please pray and support their efforts.

Thank you and God bless you.

Sincerely,

*James Lau, M.D.
Board Chairman*



A Caring Christian Ministry

PO Box 2638 Fullerton, CA 92837-2638, USA • Fax: (714)578-0028 • HISFound@aol.com • www.his-foundation.org